
Agent Zaniolo: w tej chwili jest zawodnikiem Romy
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Agent Nicolò Zaniolo, Claudio Vigorelli, opowiadał o swoim kliencie

podczas wydarzenia Fooball Conference zorganizowanego przez

Conference403 w Torre Ulisse Club. Oto jego słowa:

Zaniolo będzie kontynuował swoją karierę w Romie?

- To piękny projekt… Wspaniale było zobaczyć go z powrotem na boisku po drugiej

kontuzji, która miała miejsce kilka miesięcy po pierwszej. Widzenie go ponownie, w

dobrym stanie psychicznym i fizycznym, który jest ważny dla powrotu do zdrowia, to

główny cel na ten rok. Spokojnie, zobaczymy, jaka będzie przyszłość. Skupiamy się

na tym, aby dobrze zakończyć sezon z Romą, jest rywalizacja w rozgrywkach

europejskich, z którymi trzeba się zmierzyć w najlepszy możliwy sposób.

Spekulacji jednak nie brakuje...

- Rozmawiamy o rynku transferowym przez cały rok: graczem tej klasy, jak on

interesują się wielkie zespoły, to miłe, ale teraz jest zawodnikiem Romy.

Nie grał w derbach.

- Przykro mi, że nie zagrał w derbach, zależało mu na tym, ale derby zostały

wygrane i to było najważniejsze.
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